
 

Kokoomuksen Talouspoliittinen Seura – KOTA ry 

 

Vuoden 2012 toimintakertomus 
 

 

1. Hallitus sekä kevät- ja syyskokous 

 

Hallitukseen kuuluivat seuraavat jäsenet: 

 

Katrina Harjuhahto-Madetoja, puheenjohtaja 

Hermann Alatalo, viestintävastaava 

Suvikki Honkkila, kuukausilounasvastaava 

Asko Järvinen, kuukausilounasvastaava 

Kai Karsma 

Jussi M. Koskinen, varapuheenjohtaja 

Urho Lintinen, sihteeri 

Henrik Lundsten 

Markku Sederholm 

Kari Ristivehmas 

Eero Suutari 

Seppo Tiensuu 

Martti Tiuri 

Marianne Träskman, taloudenhoitaja ja kuukausilounasvastaava 

Kari Viinisalo 

 

Hallituksen varajäsenet: 

 

Esko Hartikainen, jäsenrekisterin hoitaja 

Eero Akaan-Penttilä 

 

Hallitus kokoontui vuoden 2012 aikana seitsemän kertaa. Lisäksi pidettiin yksi sähköpostikokous. 

 

Seuran kevätkokous pidettiin 27.3.2012 eduskunnassa. 

 

Seuran syyskokous pidettiin 13.12.2012 eduskunnassa. Poliittisen tilannekatsauksen piti 

kansanedustaja Anne-Mari Virolainen. 

  

2. Työryhmät 

 

Poliittinen toiminta muodostui seuran hallituksen ja sen asettamien työryhmien tuotoksista. 

 

KOTA ry:n työryhmät vuonna 2012 ja niiden puheenjohtajat: 

 

• Kasvutyöryhmä, puheenjohtaja Martti Tiuri 

• Työllisyystyöryhmä, puheenjohtaja Hermann Alatalo 

• Verotyöryhmä, puheenjohtaja Jussi M. Koskinen 

 

3. Jäsentilaisuudet 

 

Vuonna 2012 järjestettiin seuraavat jäsen- ja yleisötilaisuudet. 

 



 

29.2.2012: ”Nuoret työelämään” -paneelikeskustelu yhteistyössä Kokoomuksen eduskuntaryhmän 

kanssa eduskunnan lisärakennuksen kansalaisinfossa. Paneelissa olivat mukana Kokoomuksen 

Nuorten Liiton puheenjohtaja Antti Häkkänen; projektikoordinaattori Petri Hänninen, Oppari-

hanke, Helsingin oppisopimustoimisto; johtaja Rauno Vanhanen, Suomen Yrittäjät; tutkimusjohtaja 

Heikki Räisänen, TEM; toimitusjohtaja Harri Suutari, PKC Group Oyj ja kansanedustaja Eero Suutari. 

Paneelin puheenjohtajana toimi Helsingin Kokoomuksen varapuheenjohtaja Katja Utti-Lankinen, 

projektipäällikkö, Helsingin Seudun Kauppakamari. 

   

8.3.2012: Vierailu Keski-Uudenmaan koulutuskuntayhtymä Keudaan teemana ”Ammatillisen 

koulutuksen ilta”.  

 

18.6.2012: Keskustelutilaisuus ”Voiko nuorten yhteiskuntatakuu toteutua?” yhteistyössä 

Kokoomuksen eduskuntaryhmän kanssa eduskunnan lisärakennuksen kansalaisinfossa. 

Keskusteluun osallistuivat henkilöstöjohtaja Sirpa Huuskonen, ISS Palvelut Oy; henkilöstö- ja 

koulutusjohtaja Maarit Latvala, McDonald's Oy Finland; työmarkkinaneuvos Teija Felt, TEM sekä 

oppisopimusjohtaja Kari Viinisalo, Helsingin Kaupunki. KOTAn työllisyystyöryhmän puheenjohtaja 

Hermann Alatalo toimi tilaisuuden puheenjohtajana. 

 

4.10.2012: ”Kuinka taskuliina taitetaan?” –tilaisuus Bretellessä.  

  

22.11.2012: Paneelikeskustelu ”Työllisyyden näkymät vuonna 2013” yhteistyössä Kokoomuksen 

eduskuntaryhmän kanssa eduskunnan lisärakennuksen kansalaisinfossa. Paneelissa olivat mukana 

johtaja Seija Ilmakunnas, Palkansaajien tutkimuslaitos; tutkimusjohtaja Aki Kangasharju, Nordea 

Oyj; ekonomisti Petri Malinen, Suomen Yrittäjät sekä toimitusjohtaja Leena Munter, Manpower Oy. 

Paneelikeskustelun veti Nykypäivä -lehden päätoimittaja Tapani Mäkinen. 

  

28.11.2012: Jouluglögit taidemuseo EMMAssa yhdessä Tapiolan Kokoomuksen kanssa.  Illan 

emäntänä toimi Espoon taidemuseosäätiön puheenjohtaja Hanna-Leena Hemming. Ohjelmassa oli 

tutustumista museon kokoelmiin oppaan johdolla sekä Hemmingin esitys siitä, miten 

yksityishenkilöt ja yritykset voivat tukea kuvataidetta.  

     

4. Kuukausilounaat 

 

Vuonna 2012 seura järjesti perinteisen kuukausilounaan kesä-, heinä- ja joulukuuta lukuun 

ottamatta.  

 

Tammikuun kuukausilounaalla 30.1. seuran varapuheenjohtaja ja verotyöryhmän puheenjohtaja 

Jussi M. Koskinen alusti keskustelun ”Työn tuottavuus - pääoman tuottavuus”. 

  

Helmikuun kuukausilounaalla 27.2. seuran puheenjohtaja, KTM, toimialajohtaja Katrina 

Harjuhahto-Madetoja alusti keskustelun ”Miltä näyttää suomalaisen sosiaali- ja terveydenhuollon 

tulevaisuus?”. 

  

Maaliskuun kuukausilounaalla 26.3. Vallila Interiorin hallituksen puheenjohtaja Anne Berner alusti 

aiheesta ”Pk-yritysten vienti vauhtiin”. 

  

Huhtikuun kuukausilounaalla 23.4. kansanedustaja, kunnanjohtaja Tapani Tölli alusti kuntien 

taloushaasteista. 

  

Toukokuun kuukausilounaalla 28.5. Etyjin Georgian huippukokoukseen osallistunut kansanedustaja 

Pia Kauma alusti aiheesta ”Etyj ja Euroopan talous”. 

  



 

Elokuun kuukausilounaalla 28.8. Aalto -yliopiston rehtori Tuula Teeri alusti aiheesta ”Suomen uudet 

tulevaisuuden vientialat”. 

 

Syyskuun kuukausilounaalla 25.9. ministeri Paula Risikko alusti sosiaali- ja terveydenhuollon 

uudelleen organisoinnista. 

 

Lokakuun kuukausilounaalla 30.10. johtaja Jaakko Mikkola Uudenmaan liitosta alusti keskustelun 

liiton kansainvälisistä asioista, joihin kuuluvat muun muassa Brysselin toimiston ylläpito ja Helsingin 

Pietarin toimiston hoito yhdessä yhteistyötahojen kanssa. 

 

Marraskuun kuukausilounaalla 27.11. kansanedustaja Tapani Mäkinen alusti teemalla ajankohtaista 

kunta-asiaa. 

 

5. Kannanotot 

             

Vuonna 2012 tehtiin yksi seuran työllisyystyöryhmän valmistelema kannanotto ”Valtion menot 

kuriin – säästöjä, veroja ja kasvua kaivataan” 21.3.2012. Kannanoton pohjalta käytiin laaja 

keskustelu seuran kevätkokouksen yhteydessä poliittisen tilannekatsauksen sijaan. 

 

6. Tiedottaminen 

 

Seuran ylläpitämälle sähköpostilistalle lähetettiin kuukausittain sähköpostitiedote. Tiedotteessa 

kerrottiin ajankohtaisista poliittisista asioista ja seuran tulevista tilaisuuksista. Tiedottamisessa 

käytettiin myös seuran internet-sivuja www.kotary.net sekä sosiaalisen median sovelluksia. 

 

Vuoden 2013 hallitusvalinnoista tehtiin myös lehdistötiedote. 

 

8. Jäsenmäärän kehitys 

 

Seuran jäsenmäärä oli 144 vuoden 2012 lopussa. Kuluneena toimintavuotena uusia jäseniä seuraan 

liittyi 8 ja erosi 33, mikä selittyy jäsenmaksujen tehostetulla perinnällä. 

 

9. Talous 

 

Vuoden 2012 jäsenmaksu oli 35,00 euroa ja kannattajajäsenten osalta maksu oli 250,00 euroa. 

 

Jäsenmaksujen perintään panostettiin voimakkaasti vuonna 2012, mikä tuotti myös tulosta ja 

minkä johdosta seuran talous oli erittäin vakaalla pohjalla vuoden 2012 lopussa. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


